

## Godkendt referat bestyrelsesmøde 2025-3

Deltagere: Ole B, Michael S, Jens A, Michael S.J. Philip L, Vibeke A, Christina W, Christian H.

Fraværende: Jens L, Jens Erik N, Lars N.

Reff: MJ.

### 1. Godkendelse af referat fra møde 2025-2

*Godkendt*

### 2. Kort opfølgning på generalforsamlingen v/alle

*Vedr. forslag fra medlemmerne. 1. Det blev besluttet at Sekretariatet hjælper med at udsende invitationer til møder for Bådejere og de inviterer Bestyrelsen med.*

*2. Der vil blive opsat plantekasser for afskærmning for offentligheden, ved klubhusdørene. 3. Der bliver indhentet pris på telt til Landplads. CH.*

*Der er oprettet en mailfunktion på hjemmesiden med direkte kontakt til BS fra medlemmer til div. emner spørgsmål mm.*

*Der vil blive diskuteret på næste Formands møde hvilke både der er fritaget for betaling af vandplads. Undervisningsbåde er fritaget ifølge Havnens vedtægter. Udfærdige en beregning for klubbåde på land.*

*Vesla gruppen udarbejder en skrivelse med retningslinjer. Evt. rotationsprincip. JEN*

### 3. Konstituering af bestyrelsen v/OB

*Velkommen til Christina Willadsen, Christian Holmberg, og genvalg af Michael Schultz.*

*Det noteres at Lars Lebeck fortsætter med godkendelse i bank indtil Jens Erik er tilbage.*

### 4. Opdatering om Onboard v/PL

*Der arbejdes løbende på at få det til at køre. Prøvestarter nu med Instruktørerne.*

### 5. Kort opdatering autocampere og affaldsplads v/OB+CH

*Kontakte BEAS for hvor vi er i proces, Sekretariat.*

### 6. Udmeldelse af Dansk Kano og Kajakforbund v/OB

*Udmeldt.*

### 7. Forventningsafstemning i bestyrelsen til Udvalg for Frivillige v/OB

*Spørgeskema rundsendt og analyse afventes. Medlemsmøde 22.4. i Nord. Invitation udsendes på mail.*

### 8. DGI workshop 29.4. v/OB

*Alle i Bestyrelsen er inviteret.*

### 9. Kort opdatering fra udvalg/ansvarsområder

#### a) Formanden v/OB

*Formandsmøde omkring KØS. KAS mangler medlemmer og beholder selv de unge nye. Vi anbefaler at unge under 25 melder sig ind i KØS og benytter klubbens tilbud og overgår til Sundet som medlem ved de 25 år.*

#### b) Økonomiudvalget v/MS

*Møde med havn omkr. ansættelse af regnskabsmedarbejder.*

- c) Sekretariatet v/JEN  
*Opfølgning på BEAS.*
- d) Aktivitetsudvalget v/PBF  
*Vandfestival i KØS, vi hjælper med frivillige. Standerhejs kl 13, Ole holder tale efterfølgende Flæsketegssandwich ved værkstederne.  
Pinsetur skal gentænkes  
Jubilæum 2026 (8/11.) Stor fest. Stander med årstal*
- e) Havneudvalget v/JA  
*Der er for ca 5 mill kr vedligehold og investeringer – der rejses kapital ved at stille garanti i bygningen Havnekontoret. FREM køber systemstativer som er gratis for medlemmer at benytte. Der arbejdes på et budget og en plan.  
Visionsplan igen i gang, møde d.12. maj for alle.*
- f) Landpladsudvalget og klubhus v/CH  
*Klubhus skal renoveres og males. Tilbud fra Mustafa accepteret. Kontrakt udfærdiges. Uffe Skadegaard følger proces med viden og erfaring. Sekretariatet kontakter for videre forløb.*
- g) Sejlerskolen v/MSJ  
*DS prøver vil være muligt igen fra efteråret, dyrere og andre vilkår. Prøver stadig i Kredsen at opbygge eget eksamensteam med autorisation, som er billigt og frivilligt. Kbh Sejlklub, Kvindelig sejl, KAS, FREM og os.*
- h) Flådechefen v/LN
- i) Kapsejlsudvalget v/JL
- j) Kajakudvalget  
*Udgår. Frivillighedsudvalg erstatter pkt j.*
- k) Kommunikations- og it-udvalget v/PL
- l) Kvindeudvalget/projekt flere på vandet v/ VA
- m) Vesla v/JEN
- n) Handicapafdelingen og KØS v/OB  
*Tildelt 90.000.-kr via Fondsansøgning til nye sejl og rig.*

## **10. Eventuelt**

**Næste møde 8 maj.**

